

## 條款及細則：

1. 現金券換領活動(“本推廣”)之推廣期由2019年9月16日至11月15日,包括首尾兩日(“推廣期”)。
2. 本推廣只適用於澳門商業銀行股份有限公司(“本行”)發出之銀聯信用卡、聯營銀聯信用卡及銀聯扣賬卡(包括主卡及附屬卡)(“銀聯卡”)。
3. 於「星饌雙重禮遇」之推廣期及其指定餐廳累積簽賬每滿澳門幣/港幣2,800圓,即可享澳門幣50圓現金券(“獎賞”)。
4. 最高每張銀聯卡可享澳門幣200圓現金券。
5. 客戶必須於推廣期內攜同有關銀聯卡及簽賬單正本親臨澳門商業銀行大廈4樓(卡務中心)辦理有關換領手續。逾期換領,本行恕不受理。
6. 所有交予本行用作參加本推廣之簽賬單當視作已獲取有關客戶同意作為參加本推廣之用,所有簽賬單將不會予以退還。有關交易之簽賬單須為正本,影印本、手抄本、月結單或其他非簽賬單之記錄恕不接受。
7. 不論簽賬額多少,每張簽賬單只限換領一份獎賞。
8. 若客戶於同一日內於同一商戶作多次簽賬,本行只接受其中一張簽賬單以作為參加本推廣之用。
9. 所有參與換領本推廣獎賞之收據不可與其他推廣活動同時使用,並以本推廣為先。
10. 有關換領之信用卡積分將於推廣期完結後一個月內從客戶相關之信用卡賬戶扣除。
11. 換領之獎賞不可退回,取消或兌換成現金。
12. 持卡人需以本行銀聯卡進行結算方可享有以上推廣。
13. 有關之銀聯卡必須為有效及信用狀況良好,方可參與本推廣,否則本行有權隨時取消有關獎賞而毋須另行通知。
14. 如有任何爭議,本行保留最終決定權。
15. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。
16. 本行保留修改此等條款及細則之權利,而毋須另行通知。
17. 本條款及細則之中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

## Terms and Conditions:

1. The Promotion Period for “Cash Coupon Reward” (“Promotion”) is from 16 September until 15 November 2019 with both dates inclusive (“Promotion Period”).
2. The Promotion is applicable to all UnionPay Credit Cards, Co-branded UnionPay Credit Cards and all UnionPay Debit Cards (including Principle and Supplementary Card) (“UnionPay Card”) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. (“BCM bank”).
3. During the Promotion Period, UnionPay Cardholders who successfully accumulated spending amount of MOP/HKD2,800 at the designated restaurants during the promotion period of “Double Dining Privileges” can entitle to MOP50 Cash Coupon (“Reward”).
4. Each UnionPay Card can entitle to a maximum of MOP200 Cash Coupons.
5. Cardholders are required to bring along their BCM UnionPay Card and sales slips and visit BCM Building 4/F (Card Centre) to apply for their Reward during the Promotion Period. No late application will be accepted.
6. All presented sales slips for this Promotion are deemed acknowledged and agreed by the Cardholders for the redemption and will not be returned. Photocopies, handwritten copies or Card statements will not be accepted.
7. Each sales slip is limited to redeem one Reward disregarding the amount of transaction.
8. Only one sales slip can be accepted from the same merchant, if multiple transactions were made at the same merchant within the same day.
9. All related spending of the presented sales slip used for Reward application in the Promotion cannot be used in conjunction with other promotion, whilst the Promotion prevails.
10. The Bonus Points in association with the Reward application will be deducted from the relevant Credit Card account within one month after the Promotion Period.
11. Redeemed Reward cannot be returned, cancelled or refunded.
12. Cardholders must settle the payment with BCM UnionPay Card to enjoy the Promotion.
13. Cardholders should maintain valid Card with good financial status during the entire Promotion Period in order to entitle to the Reward.
14. In case of dispute, BCM bank reserves the right for the final decision.
15. This service/product is not targeted at customers in the EU.
16. BCM bank reserves the right to amend any of these terms and conditions without prior notice.
17. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.